



RSC College: How to Get Involved

We welcome all new members inducted at the Celebration of Excellence and Engagement in Vancouver! Here are some of the ways to get involved.

Contributions:

1. **RSC College Webinars:** These one-hour sessions occur several times a year, covering topics like Indigenous Engagement, Climate Change, and Vehicular Electrification. Research Groups can propose topics.
2. **RSC College Meeting:** An event where College members can meet, lead sessions, potentially in workshop formats.
3. **COEE:** The Celebration of Excellence and Engagement will feature sessions dedicated to College programming, relevant for Research Groups.
4. **FACETS Journal:** A scientific journal developing an interdisciplinary stream, partnering with RSC.
5. **RSC Dialogues :** Commentary on academic and societal concerns, 4 events per year, one led by the College
6. **Interdisciplinary Research Groups:** Join a IRG to make a difference

Formation of Interdisciplinary Research Groups:

- Statements of interest are requested, including names of participants, a tentative title, a short description of the proposed work, and suggested outcomes.
- The College encourages interdisciplinary scholarship and diverse expertise.
- Assistance in identifying group members is available upon request.
- Such group can use all contribution methods above as tools.

Volunteer:

- A. Become an **RSC College Council Member:** this includes participation in important portfolios, including: Indigenous Engagement Portfolio, Francophone Portfolio, International Portfolio (ARDAA)
- B. Participate in selection process for **New College Members:** We need experts to select the next generation of College Members.

Statements of interest and any question can be submitted in English or French to Audrey Moores at audrey.moores@mcgill.ca or Isabelle Archambault at isabelle.archambault@umontreal.ca.

We look forward to working with you!

President: Audrey Moores – Isabelle Archambault: Secretary – President-Elect: Eric Li College of New Scholars, Artists, and Scientists of the Royal Society of Canada



RSC College : Comment s'impliquer

Nous souhaitons la bienvenue à tous les nouveaux membres intronisés lors de la Célébration de l'Excellence et de l'Engagement à Vancouver ! Voici quelques façons de s'impliquer.

Contributions :

- 1. Webinaires du Collège RSC :** Ces sessions d'une heure ont lieu plusieurs fois par an et couvrent des sujets tels que l'engagement autochtone, les changements climatiques et l'électrification des transports. Les groupes de recherche peuvent proposer des sujets.
- 2. Rassemblement annuel du Collège RSC :** Un événement où les membres du Collège se rencontrent, dirigent des sessions, potentiellement sous forme d'ateliers.
- 3. COEE :** La Célébration de l'Excellence et de l'Engagement comprendra des sessions dédiées aux programmes du Collège, pertinentes pour les groupes de recherche.
- 4. Journal FACETS :** Un journal scientifique développant un créneau interdisciplinaire, en partenariat avec la RSC.
- 5. Dialogues RSC :** Discussions sur les préoccupations académiques et sociétales, quatre événements par an, dont un organisé par le Collège.
- 6. Groupes de Recherche Interdisciplinaires :** Rejoignez un GRI pour faire une différence

Formation de Groupes de Recherche Interdisciplinaires :

- Partagez vos déclarations d'intérêt, incluant les noms des participants pressentis, un titre provisoire, une brève description du travail proposé et les résultats anticipés.
- Le Collège encourage les recherches interdisciplinaires et la mise à profit d'expertises diversifiées.
- Un soutien pour identifier des membres pertinents pour le groupe peut être offert sur demande.
- Ces groupes peuvent présenter leurs travaux selon toutes les modalités décrites ci-dessus.

S'impliquer :

A. Devenir membre du conseil : cela inclut la participation à des porte-folios importants, notamment : Porte-folio d'engagement autochtone, Porte-folio francophone, Porte-folio international (ARDAA).

B. Participer à la sélection des membres : Nous avons besoin d'experts pour sélectionner la prochaine génération de membres du Collège.

Les déclarations d'intérêt et toute question peuvent être soumises en anglais ou en français à Audrey Moores à audrey.moores@mcgill.ca ou Isabelle Archambault à isabelle.archambault@umontreal.ca.

Nous avons hâte de travailler avec vous !

President: Audrey Moores – Isabelle Archambault: Secretary – President-Elect: Eric Li College of New Scholars, Artists, and Scientists of the Royal Society of Canada